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Mestna četrt Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Na trati 2, 2000 Maribor 
tel. št.: +386.2.2201-844, e-pošta: 

mcbrezje@maribor.si 

    

 
Številka: 01300-5/2019-4 
Datum: 24.01.2019 
 

Z A P I S N I K 
 

1. redne  seje Sveta mestne četrti, ki je bila v ponedeljek, 21. januarja 2019 ob 
18.00  na sedežu mestne četrti. 

 
PRISOTNI:  
 
ČLANICE IN ČLANI SVETA:  
Oton Štrucl, Ivan Weixl, Alojz Roj, Ivan Gregurič, Marija Stolnik, Halim Berro (sejo 
zapusti 20.20), Slavica Petek, Aleš Antolinc (se pridruži seji ob 19.10), Miroslav 
Mihalič, Nadja Emeršič 

UPRAVIČENO ODSOTNI: 
Sebastijan Marin, Nastja Gajser, Slavica Senekovič 
 
 
D N E V N I    R E D :  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika konstitutivne seje in 1. izredne seje  
4. Predlog za določitev delovnih teles Sveta MČ 
5. Predstavitev programa dela za leto 2019 
6. Vprašanja in pobude 
7. Razno 

 
 

1. 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 
Predsednik sveta, Oton Štrucl  pozdravi prisotne. Ugotovi , da je skladno z listom 
prisotnosti, ki je priloga zapisniku na seji prisotnih 9 članic in  članov  sveta MČ od 
izvoljenih 13, s čimer je na podlagi 4. točke 71. člena statuta MOM izpolnjen pogoj za 
legitimno nadaljevanje seje.   
 
 

   
OSTALI PRISOTNI: 
Diana Slekovec - referent 
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2.  
Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 
Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik 
uvodoma pove, da je na mestno četrt bila poslana prošnja stanovalcev Grčarjeve ulice 
in ulice Na podrtem za izgradnjo asfaltiranih hitrostnih ovir. Prav tako stanovalci Ulice 
Borcev na sestanku novembra 2018 izrazili enako željo. Zato predlaga spremembo 
dnevnega reda tako, da se doda točka 5.a »Pobuda stanovalcev za postavitev 
asfaltiranih hitrostnih ovir na Grčarjevi ul., ulici Na podrtem in Ulici Borcev«. 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki prav tako predlaga razširitev dnevnega reda, tako, da 
se sprejme predlog priprave programa dela MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci. Predsednik 
pove, da je osnutek programa že bil posredovan na MOM, mora pa ga še potrditi 
sedanji Svet. Zato predlaga, da se najprej pripravi osnutek programa s pripombami 
sedanjih članov Sveta, nato pa se bo obravnaval na prihodnji seji. V razpravi so 
sodelovali vsi člani Sveta, ki se strinjajo s predsednikom, da se predlog najprej 
obravnava na sestanku Komisij, nato pa se pripravi točka dnevnega reda na naslednji 
seji Sveta.   
Drugih pripomb ni bilo, zato so prisotni na predlog predsednika sveta glasovali in 
soglasno s 9 glasovi ZA sprejeli: 
 
 
1. SKLEP: 
Svet Mestne četrti sprejema dnevni red 1. redne  seje sveta mestne četrti: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Obravnava in potrditev zapisnika konstitutivne seje in 1. izredne seje  
4. Predlog za določitev delovnih teles Sveta MČ 
5. Predstavitev programa dela za leto 2019 
5.a Pobuda stanovalcev za postavitev asfaltiranih hitrostnih ovir na Grčarjevi 
ul., ulici Na podrtem in Ulici Borcev 
6. Vprašanja in pobude 
7. Razno 

 
 

3. 
Obravnava in potrditev zapisnika konstitutivne seje in 1. izredne 

 
Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko je odprl predsednik Oton Štrucl in prisotne pozval k razpravi.  
 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali o potrditvi zapisnika 
in s 9 glasovi ZA  sprejeli: 
 
  
2. SKLEP:   
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci potrjuje zapisnik konstitutivne seje in  
1. izredne seje, z dne 19. decembra 2019 
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4. 
Predlog za določitev delovnih teles Sveta MČ 

 
 

Gradivo za obravnavo te točke dnevnega reda je bilo posredovano z vabilom po 
elektronski pošti. Točko  odpre predsednik Oton Štrucl, ki predlaga Svetu v sprejem 
naslednja delovna telesa: 

- Komisija za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja 
- Komisija za organiziranje in sodelovanje pri organizaciji kulturnih, športnih in 

drugih prireditev 
- Komisija za socialno skrbstvo in zdravstveno  varstvo 
- Komisija za priznanja in pohvale 
- Komisija za poravnavo sporov 
- Varnostni kolegij 

 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 9 
glasovi ZA sprejeli: 
 
3. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje naslednja delovna telesa: 

- Komisija za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje 
okolja 

- Komisija za organiziranje in sodelovanje pri organizaciji kulturnih, 
športnih in drugih prireditev 

- Komisija za socialno skrbstvo in zdravstveno  varstvo 
- Komisija za priznanja in pohvale 
- Komisija za poravnavo sporov 
- Varnostni kolegij 

 
 
Ob 19.10 se seji pridruži Aleš Antolinc, tako, da je prisotnih na seji 10 članov Sveta. 
Sledi imenovanje  predsednikov in članov komisij. Predsednik odpre razpravo in prosi 
člane Sveta, da podajo predloge za predsednike in člane komisij. 
Za člane Komisije  za komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja 
so predlagani Oton Štrucl, Ivan Gregurič, Halim Berro in Mihalič Miroslav. Po kratki 
razpravi vseh prisotnih članov Sveta je za predsednika Komisije predlagan Oton Štrucl, 
ostali predlagani kandidati pa za člane. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
4. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje predsednika in člane Komisije za 
komunalne zadeve, promet, urejanje prostora in varovanje okolja, kot sledi: 

 Oton Štrucl, predsednik 

 Ivan Gregurič, član 

 Halim Berro, član 

 Miroslav Mihalič, član 
Do naslednje seje predsednik in člani predlagajo člane za izpopolnitev komisije. 



 4 

 
Za člane Komisije za organiziranje in sodelovanje pri organizaciji kulturnih, športnih in 
drugih prireditev so predlagani Aleš Antolinc, Ivan Gregurič in Marija Stolnik. Po kratki 
razpravi članov Sveta je za predsednika komisije predlagan Aleš Antolinc, ostali 
predlagani kandidati pa za člane. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
5. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje predsednika in člane Komisije za 
organiziranje in sodelovanje pri organizaciji kulturnih, športnih in drugih 
prireditev, kot sledi: 

 Aleš Antolinc, predsednik 

 Ivan Gregurič, član 

 Marija Stolnik, članica 
Do naslednje seje predsednik in člani predlagajo člane za izpopolnitev komisije. 
 
Za člane Komisije za socialno skrbstvo in zdravstveno  varstvo so predlagani Ivan 
Weixl, Slavica Petek in Miroslav Mihalič. Po kratki razpravi članov Sveta je za 
predsednika predlagan Ivan Weixl, ostala kandidata pa za člana. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
6. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje predsednika in člane Komisije za 
socialno skrbstvo in zdravstveno  varstvo, kot sledi: 

 Ivan Weixl, predsednik 

 Slavica Petek, članica 

 Miroslav Mihalič, član 
Do naslednje seje predsednik in člani predlagajo člane za izpopolnitev komisije. 
 
Za člane Komisije za priznanja in pohvale so predlagani kandidati Nastja Gajser, Oton 
Štrucl in Aleš Antolinc. Po kratki razpravi članov Sveta je za predsednika predlagan 
Oton Štrucl, ostala kandidata pa za člana. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
7. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje člane Komisije za priznanja in pohvale: 

 Oton Štrucl 

 Nastja Gajser 

 Aleš Antolinc 
in sprejme odločitev, da se o predsedniku glasuje na naslednji seji Sveta 
 
Za člane Komisije za poravnavo sporov so predlagani kandidati Nadja Emeršič, 
Sebastijan Marin in Alojz Roj. Po kratki razpravi članov Sveta je za predsednico 
predlagana Nadja Emeršič, ostala kandidata pa za člana. 
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Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
8. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje predsednika in člane  Komisije za 
poravnavo sporov, kot sledi: 

 Nadja Emeršič, predsednica 

 Sebastijan Marin, član (mora še podati soglasje zaradi odsotnosti) 

 Alojz Roj, član 
Do naslednje seje predsednica in člani predlagajo člane za izpopolnitev 
komisije. 
 
 
Za člane Varnostnega kolegija so predlagani Oton Štrucl, Robert Zamuda-rejonski 
policist in Diana Slekovec-referentka. Po kratki razpravi članov Sveta je za 
predsednika Varnostnega kolegija predlagan Oton Štrucl, ostala kandidata pa za 
člana. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10 
glasovi ZA sprejeli: 
 
9. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci imenuje predsednika in člane Varnostnega 
kolegija, kot sledi: 

 Oton Štrucl, predsednik 

 Robert Zamuda, član 

 Diana Slekovec, članica 
 
 
 
 

5. 
Predstavitev programa dela za leto 2019 

 
 

Predlog dnevnega reda je bil posredovan z vabilom po elektronski pošti. Predsednik 
Sveta obrazloži program prireditev v letošnjem letu. Nato odpre razpravo. V razpravi 
sodelujejo vsi člani Sveta, ki se strinjajo s predlaganim programom. 
Predsednik Oton Štrucl predlaga, da bi v okviru praznika MČ, na samem druženju 
krajanov povabili tudi starejše občane nad 75 let in se bi jih pogostilo. Člani se s 
predlogom strinjajo. 
Ivan Gregurič predlaga, da se v letošnjem ne izda Glasilo MČ. Člani Sveta se strinjajo  
in se na predlog Alojza Roja odločijo, da bodo pred praznikom MČ  vsa gospodinjstva 
prejela Informator, v katerem bodo predstavljeni vsi dogodki v letošnjem letu. Glasilo 
MČ se bo predvidoma izdalo v prihodnjem letu. 
Drugih pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno 

s 10 glasovi ZA sprejeli: 

 
10. SKLEP:  
Svet Mestne četrti Brezje-Dogoše-Zrkovci se seznani in sprejme program 
prireditev v letu 2019 
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5.a 
Pobuda stanovalcev za postavitev asfaltiranih hitrostnih ovir na Grčarjevi 

ul., ulici Na podrtem in Ulici Borcev 
 

Točka dnevnega reda se doda na sami seji Sveta zaradi nujnosti zadeve. Stanovalci 
Grčarjeve ulice in ulice Na podrtem so na mestno četrt naslovili prošnjo za postavitev 
asfaltiranih hitrostnih ovir. Dopis je bil prebran na seji. Prav tako so enako željo 
izpostavili stanovalci Ul. Borcev na sestanku v novembru 2018, ki je potekal na temo 
izgradnje plinovoda v ulici. Predsednik na kratko obrazloži situacijo ter odpre razpravo. 
Pripomb ni bilo, zato so na  predlog predsednika prisotni glasovali in soglasno s 10  
glasovi ZA sprejeli: 
 
 
 11. SKLEP:  
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da se obstoječe  montažne hitrostne 
ovire v Grčarjevi ulici in ulici Na podrtem izvedejo v asfaltni obliki. Prav tako 
se v križišču Ul. Borcev in Grčarjeve ulice naredi dvignjen prehod za pešce. 
 
in 
 
12. SKLEP: 
Svet MČ Brezje-Dogoše-Zrkovci predlaga, da se pri preplastitvi cestišča v Ul. 
Borcev naredijo asfaltne hitrostne ovire pri hišnih številkah 9, 19, 22 in 58. 
Asfaltna prevleka se naj podaljša do ekološkega otoka, postavljenega na 
koncu Ul. Borcev 

6.  
Vprašanja in pobude 

 
 

Pod točko Aleš Antolinc predlaga, da se na oglasno desko obesi urnik koriščenja 
prostorov v stavbi MČ. Člani Sveta se strinjajo s predlogom, Ivan Gregurič pa predlaga, 
da se oglasne deske postavijo tudi v Dogoše in Zrkovce. Aleš Antolinc pove, da bo 
poiskusil dobiti še dve oglasni deski, da bodo tudi v naselju Dogoše in Zrkovci krajani 
obveščeni o novostih. 
K besedi se priglasi Alojz Roj, ki vpraša, kdo je iz strani MČ podal pozitivno mnenje za 
gradnjo hostla pri centru Brezje. Oton Štrucl pove, da je bil OPPN sprejet že leta 1998 
in sedaj ni nihče vprašal metne četrti za soglasje oz. mnenje. G. Kojc, ki gradi hostel 
je rabil samo soglasje Zavoda za spomeniško varstvo in ga je v prejšnjem letu po tožbi 
tudi dobil. 
Ivan Weixl vpraša, kaj je z kanalizacijo v ulici Za peklom. Oton Štrucl odgovori, da je 
bila zgradnja kanalizacije obljubljena s strani odgovornih služb MOM že v letu 2017 in 
2018, vendar do realizacije ni prišlo. 
Aleš Antolinc pove, da bi rad šel na ogled mestne četrti, prav tako izrazi željo tudi 
Miroslav Mihalič. 
Oton Štrucl pove, da se bodo dogovorili za datum ogleda, prav tako pa povabi tudi 
druge člane Sveta, da se jim pridružijo. 
Halim Berro se ob 20.20 opraviči in zapusti sejo, tako, da je na seji prisotnih 9 članov 
Sveta. 
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Miroslav Mihalič pove, da bi rad podatke o finančnem stanju mestne četrti. Referentka 
pove, da bo podatke posredovala po zaključnem računu, predvidoma na seji v 
februarju ali marcu. 
 
 
 
 

7. 
Razno 

 
Pod točko se vsi člani Sveta na kratko predstavijo. 
Predsednik se nato zahvali prisotnim članom Sveta in sejo zaključi ob 21.00. 
 
 
 
 

Pripravila: 
Diana SLEKOVEC 
Referentka  

Predsednik sveta MČ  
Brezje-Dogoše-Zrkovci 

Oton ŠTRUCL 
 
 
Poslano: 

- članicam in članom sveta mestne četrti 
 


